
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 323
Vil ministeren for de erhvervsejendomme, hvor vurderingen ikke er foretaget på baggrund 
af den faktiske benyttelse, foretage en opgørelse af hvor meget den udsendte vurdering 
adskiller sig fra en vurdering på baggrund af den faktiske benyttelse – opgjort på antal 
ejendomme i intervaller af ti procents afvigelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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